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Referat	af	bestyrelsesmøde	d.24/6-	2017	
	
Deltagere:	
Torben	D.	Jensen	
Flemming	Nielsen	
Preben	Rasmussen	
Leon	Mikkelsen	
Annelise	Friis	Andreassen/sekretær	
	
Afbud:	Henrik	Kjærbye	
	
	
	
Godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	14/5-	2017		

• Referatet	godkendt	uden	bemærkninger	
	
	

Orientering	fra	formanden	
• Formanden	har	flere	gange	forgæves	forsøgt	at	få	dialog	med	NCC	vedrørende	de	stamveje,	der	

skulle	have		været	lavet	i	maj	måned.	Prøver	igen,	da	det	er	vigtigt	det	bliver	gjort.	
• Der	har	været	henvendelse	fra	et	medlem,	der	undrer	sig	over,	at	vores	strand	ikke	har	blåt	flag,	når	

de	fleste	strande	på	”sydkysten”	har	et.	Grunden	er,	at	vi	ikke	kan	opfylde	alle	de	krav	der	er	,	bla.	
sanitære	faciliteter,	daglige	badevandstemperatur	målinger	mm.	Se	alle	kravene	på	
www.blaaflag.dk	

• Sommerhus	solgt	privat	har	givet	lidt	detektivarbejde,	da	foreningen	desværre	ikke	har	fået	data	på	
ny	ejer,	hvilket	er	vigtigt	mht	kontingent.	Husk	derfor	at	meddele	foreningen	når	der	ejerskiftes.	

	
	
Orientering	fra	kassereren		

• Regnskab	følger	budgettet.	
	

	
Orientering	fra	bestyrelsesmedlemmer	

• Alle	postkasserne	er	vasket	og	renset	og	en	del	navneskilte	udskiftet	med	flot	resultat.	
• Mange	af	postkasserne	er	overfyldte,	hvorfor	man	opfordres	til	at	tømme	jævnligt,	så	man	

forhindrer	indholdet	i	at	falde	ud.	
	
	



Evaluering	af	vores	Sct	Hans	arrangement	på	stranden	
• Bestyrelsen	er	rigtig	glade	for,	at	ca	50	mødte	op	trods	det	dårlige	vejr	med	blæst	og	regn.	

Midsommervisen	blev	sunget	under	ledelse	af	Lohse,	mens	bålet	brændte	lystigt.		
• Som	sædvanlig	kunne	man	nyde	kaffe	og	lækker	hjemmebagt	kage	fra	”bagagerummet”.	Mange	tak	

til	de,	der	gjorde	det	muligt.	
	
	
Kommende	aktiviteter	

• En	af	dagene	gås	en	runde	i	udstykningen	for	at	lave	liste	til	Boye	over,	hvilke	grunde	der	skal	
”tvangsslås”	i	henhold	til	deklarationens	bestemmelser	om	bekæmpelse	af	frøspredende	ukrudt	og	
eftersyn	af	de	grunde,	hvor	der	er	sendt	”rykkere”	til	ejerne	vedr.	beplantningen	mm.	

• ”Tvangsslåningen”	vil	foregå	i	løbet	af	de	næste	14	dages	tid.	
	
	
Eventuelt	

• Flere	har	forespurgt	om	der	bliver	loppemarked	i	år,	og	vi	har	på	mødet	besluttet	at	det	skal	være	
søndag	d.	23/7	fra	kl	10-14	på	det	grønne	område	bag	nr	107.	Tilmelding	til	formanden.	

	
	

	
Næste	møde		

• 12/8	kl	10	hos	Flemming	
	
	
	
Referent	
Annelise	Friis	Andreassen	
Sekretær	
	

SØNDAG	D.23/7	
FRA	KL.	10-14	
Husk	tilmelding	
til	formanden	

Mob:	23	43	50	85	


